
 
 
 
 
Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande 
 
 
Enligt uppgifter i media kommer flera företag utöka sin verksamhet eller etablera sig i 
Tälleområdet i Hallsberg. Det kommer med all sannolikhet att medföra behov av 
nyanställningar samt att behovet av bostäder i närområdet kommer att öka. 
 
Åsbro ligger endast 7 km därifrån och borde vara ett attraktivt område att bosätta sig 
i om man vill köpa eller bygga sig ett hus. Väljer man att bygga så är tillgången på 
attraktiva byggklara tomter till ett bra pris avgörande. 
 
 
Med hänvisning till ovanstående önskar vi  svar på följande frågor: 
 
1/  Kommer kommunstyrelsen ta initiativ till att ta fram byggklara tomter i  
 Åsbro? 
 
2/  Kommer kommunstyrelsen att subventionera priset på dessa tomter? 
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